
 

 
 

A  C  T  A 
 

Pedreguer a 2 de desembre de 2019 
 

A la Casa de Cultura de Pedreguer, essent les dinou hores i quaranta minuts, del dia dos 
de novembre de dos mil nou, es reuniren, sota la Presidència del Regidor d’ Esports, Pepe 
Cabrera Puigcerver, els representants dels grups polítics municipals, Juan Gayà del PP, així com 
els membres de diferents Entitats Esportives Locals i membres d’ Associacions i Organismes que 
integren el Consell Municipal d’ Esports, que son els següents :                     
Toni Pulido ( Club Ciclista ),  Enrique Aledo ( Club de Karate ), Pedro Vives ( Club Esportiu 
Pedreguer), Andrés Noel ( Club de Petanca ), Vicent Carrió ( Club d’Atletisme ), Juan Ballester ( 
Club Eqüestre ), Jose J. Fornés ( Colombaires ), Toni Fornés ( Futbol Veterans ), Jairo Roselló ( 
Club de Basquet ), Noel Miralles ( Coordinador EEM ) i Miquel A. Noguera ( Tècnic d´Esports ), 
qui actua de secretari.  
 
 Desprès de la benvinguda del Regidor d’Esports,  es dona pas a l’ ordre del dia, tractant-
se els següents assumptes : 
 
1.- Aprovació de l’ acta anterior. 
 

 Es fa lectura de l’acta de l’últim Consell de data del 3 de desembre de 2018 i s’aprova per 
unanimitat. 
 
2.- Informacions vàries de la Regidoria d’Esports. 

Pren la paraula Pepe Cabrera, Regidor d’Esports, per donar compte sobre les diferents qüestions 
d’aquest punt de l’ordre del dia : 
 
- Nº D’INSCRITS A LES EEM I ACTIVITATS ADULTS 
 

 ESCOLES ESPORTIVES : 

 

 Nº Alumnes 

Escola de futbol 175 

Escola de jocs i esports          28 

Escola de futbol sala 17 

Escola de tennis 34 

Escola de ritmica 22 

Escola de basquet 83 

Escola de pàdel 8 

Escola d’atletisme 30 

Escola de pilota 15 

Escola de multiesport - 

Escola de tir amb arc 5 

Escola de karate  30 

Escola d’escacs - 

Escola de psicomotricitat   - 

Escola de bàdminton  15 

Escola de natació  20 



 

 
 

   
 - Participació temp. 2017-18 : 348 
 - Participació temp. 2018-19 : 426 
 - Participació temp. 2019-20 : 482  (Augment 14%) 
 

ACTIVITATS ESPORTIVES ADULTS : 

                          

 PRIMER TRIMESTRE 

 GRUPS ALUMNES 

Gimnàstica de manteniment 3 60 

Aeròbic 1 15 

Gimnàs 4 135 

Pilates 5 75 

Ioga 2 30 

TaiTxí 2 27 

Gimnàstica jubilats/des 4 135 
 

 - Usuaris/àries temporada 2018-19 : 384 
 - Usuaris/àries temporada 2019-20 : 477  (Augment 24%) 
 

NOVETATS: 
- Nou grup de Pilates 
- Nou grup de TaiTxí  

 
- MILLORES DE LES INSTAL·LACIONS ESPORTIVES 

- Pàrquing pavelló: s’informa que està previst realitzar l’asfaltat, però s’està demorant per 
culpa de les pluges. 
- Camp de futbol-8: s’informa que s’ha construït un camp de futbol, annex a l’actual, amb 
la finalitat de donar cabuda a l’augment d’alumnes inscrits en l’escola de futbol. 
- Canvi de lluminàries Trinquet i Camp de Futbol: s’informa que el trinquet de pilota ja 
gaudeix d’una nova il·luminació, al substituir els anteriors focus per uns de leds. 
- Entoldat per a la piscina: el proper estiu la piscina comptarà amb un espai d’ ombra 
davant del quiosc amb l’ instal·lació d’un entoldat. 

 
- CONSTRUCCIÓ D’UN PARC DE BARRES O CALISTÈNIA 
Amb la finalitat de donar un nou espai esportiu i de recreació als joves del municipi, s’està 
estudiant la construcció d’un parc de barres, on practicar una de les activitats de moda, en 
l’actualitat.  
 
- RECONSTRUCCIÓ DE LA PISTA D’ATLETISME 
L’ajuntament disposa d’un projecte per a reformar l’actual pista d’atletisme i així adaptar-la a les 
necessitats dels usuaris/es. Es construiran 4 carrers de tartan. 
S’estudiarà incloure el pressupost (uns 400.000€) en l’exercici 2020. 
La construcció de la pista d’atletisme comportarà la regulació del transit d’esportistes per ella, 
especialment els del futbol, ja que han de creuar la pista necessariament per a poder arribar al 
camp de futbol. 
S’informa, també, que l’escola municipal d’atletisme està duguent-la l’acadèmia d’Atlhetes 
Academy, amb un treball a destacar per part del responsable d’aquesta acadèmia. 
 



 

 
 

- NOVA INSTAL·LACIÓ EN LA BANCA COMES 
L’edifici de l’antiga banca Comes albergarà a partir d’aquesta temporada una de les activitats 
esportives per adults. Serà tai chi, amb dos grups d’alumnes. 
Al mateix temps, s’informa que s’està construint un gimnàs per al col·legi Alfàs, el qual també 
servirà per acollir la forta demanda que tenim d’espais esportius degut a l’augment de persones 
inscrites. 
 
- INCORPORACIÓ D’UN PSICOLEG ESPORTIU PER A LES EEM 
El departament d’esports ha considerat la necessitat d’incorporar un nou tècnic a l’estructura de 
les Escoles Esportives. En este cas, parlem d’un psicòleg esportiu ( Vicent Navarro), qui atendrà 
qualsevol conflicte, problema o necessitat al si de les EEM, tan de relacions entre alumnes, 
entrenadors/es i/o famílies com de preparació psicològica davant qualsevol repte esportiu. 
Aquest serà, indubtablement, una gran ajuda per a tots els actors que configuren les Escoles 
Esportives. Atendrà a les 13 escoles esportives amb una dedicació proporcional al nombre 
d’alumnes. 
 
- INFORME PER PART DE L’IBV DE L’ESTAT DE LA GESPA DEL CAMP DE  FUTBOL 
MUNICIPAL 
El Regidor d’Esports atenent a una de les preguntes fetes en l’anterior Consell, sobre l’estat de la 
gespa del camp de futbol, passa a informar sobre el resultat de l’estudi encomanat al Institut de 
Biomecànica de Valencia (UPV). Aquest estudi reflexa que la gespa artificial del camp de futbol 
està en optimes condicions par a la pràctica del futbol, ja que dels diferents paràmetres analitzats 
(7 zones repartits per tot el camp) solament en una zona no s’arribava, per solament 1 punt de 
diferència, al mínim exigible. Aquests resultats es van passar a l’empresa que fa el manteniment 
del camp per tal que corregira l’anomalia existent. 
 
- II PLA D’IGUALTAT MUNICIPAL 
Amb l’aprovació del II Pla d’Igualtat, l’Ajuntament pretén portar diferents accions  en el municipi 
amb una perspectiva de gènere. Dins de l’Àrea d’Esports caldrà treballar per a aconseguir 
l’objectiu d’integrar en la seua programació, serveis i projectes amb un enfocament cap a la 
diversitat i la Igualtat d’oportunitats. 
En aquest apartat, Pedro Vives, del Club Esportiu Pedreguer, apunta que des del club estant 
treballant per tal d’aconseguir fer un equip de futbol femení. 
 
- CEMA / MACMA 
S’informa que el Consorci Esportiu de la Marina Alta, que ha estat funcionat durant els últims 
anys, passarà a la dissolució, per tal d’integrar-se a la MACMA amb el nom de Xarxa d’Esports. 
 
- REVISIÓ ESPORTIVA CARDIOLOGICA 
Igual que l’any passat, l’Ajuntament ha posat novament a l’abast de la gent del poble que 
practica alguna activitat física i/o esportiva un reconeixement esportiu cardiològic, amb la finalitat 
de que els usuaris/es practiquen esport de manera segura. Tindrà lloc el 12 de desembre al 
pavelló d’esports. L’ajuntament subvencionarà el 20 % del cost d’aquesta prova. 
 
- PROVES ESPORTIVES 2020 
El Regidor d’Esports informa de les proves esportives més destacades a celebrar dins del primer 
semestre del proper any: 
 
 



 

 
 

 - Mitja Marató Ocaive: 9 de febrer 
 - Volta Ciclista a la Marina: 1 de març 
 - Cursa Vila de Pedreguer: 16 de maig 

 
3.- Subvencions a Entitats Esportives Locals per a l’any 2020 
 
Pren la paraula el Coordinador d’Esports per recordar que en els últims anys  s’han estat donant 
les subvencions en base a un estudi que es va realitzar per determinar la quantia a lliurar. I que 
si no havia cap objecció seguirien donant-se en base a eixe estudi, atenent, evidentment, a 
aquelles reclamacions per part de les entitats esportives, que puguen aportat alguna 
documentació que ens porte a actualitzar la seua subvenció.  
El Regidor d’Esports remarca que per a l’ any 2020 totes les Entitats augmentaran la subvenció 
degut a que la partida s’augmentarà entre 3.000€ i 5.000€ 
 
5.- Precs i preguntes. 
 

- Enrique Aledo, del club de karate, pregunta sobre a qui van dirigides les revisions 
mediques cardiològiques a realitzar la propera setmana. Se li contesta que a totes 
aquelles persones que fan esport a Pedreguer, be a través de les activitats programades 
des de l’Ajuntament, be a través dels clubs locals. 

- Toni Pulido, president del club ciclista, presenta en públic una proposta de projecte sobre 
la instal·lació d’un velòdrom en el nostre terme municipal (aporta suport documental), 
argumentant diferents aspectes que el fan summament interessant, com ara: 

 La seua viabilitat. 
 La perillositat del ciclistes al practicar el seu esport en carretera. 
 Les escoles de ciclisme de la comarca van perdent-se per no tindre un 

lloc on entrenar. 
 No existeix cap velòdrom ni en la comarca i en les comarques veïnes. 
 El seu club té una massa social de 150 socis. 

El regidor d’Esports, agafa la proposta de T. Pulido i es compromet en seguir estudiant la 
seua viabilitat. 

- Jairo Roselló, president del club de basquet, pregunta sobre la situació de la tanca que 
separarà el públic situat en la grada, dels esportistes que ocuparan la pista esportiva. Se 
li explica que anirà sobre el segon escaló de la grada i el motiu principal és que el públic 
trepitge el paviment de la pista i així s’evitarà el seu deteriorament. 

- Pedro Vives del club Esportiu, pregunta sobre la intenció de tancar el perímetre del cap 
de futbol. Se li contesta que s’està estudiant, amb la finalitat, una vegada reformada la 
pista d’atletisme, que la gent puga circular per dintre de la pista, a l’hora d’apropar-se a 
la tanca del camp de futbol, amb el conseqüent deteriorament de la mateixa. Al mateix 
temps s’evitaria les anomalies i incidències que venent produint-se amb les persones 
que estan entrenat i practicant atletisme, ja que de vegades obstaculitzen el normal i 
correcte desenvolupament de l’entrenament. 

- E. Aledo, del club de Karate, pregunta sobre la possibilitat de posar unes grades 
supletòries en el pavelló, degut que en algunes de les competicions que ells organitzen 
faltaria augmentar la capacitat dels seients. Se li contesta que no  es disposa de suficient 
espai, i que a més, es considera que per dos actuacions d’aquest tipus al llarg de l’any, 
no és massa viable fer una inversió d’aquets tipus.  

 
 



 

 
 

 
I no havent més assumptes per tractar, el President del Consell dona per finalitzada la sessió a 
les vint-i-una hores i vint minuts, de la qual cosa jo, el Secretari, done testimoni. 
 
 
 
 
 
 
 

Miquel A. Noguera Artigues 
                       Secretari del Consell 


